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PROTOKOŁ Nr X/2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 27 czerwca 2011r. 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  dziesiąte  w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu Komisji  Pani Burmistrz 

poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednego  projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

 W głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

  

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś uwagi bądź 

propozycje do  otrzymanego projekt porządku obrad.   

 Uwag do porządku obrad radni nie wnieśli. 

 

      Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2010r. 

a) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z 

wykonania budżetu za 2010r. oraz opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniach. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2010r. 
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c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa, 

d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej za 2010r. 

e) dyskusja 

f) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z wykonania budżetu za 

2010r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr V/29/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-2016 zmienionej uchwałą 

Nr VI/50/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011r., Nr VIII/57/2011 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 28 kwietnia 2011r., Nr IX/73/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 8 

czerwca 2011r. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010r. SP ZOZ w Stąporkowie 

g) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010r. M-G OK. w Stąporkowie 

h) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę 

i) odwołania Skarbnika Gminy 

j) powołania Skarbnika Gminy  

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji       

 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób  jednogłośnie przyjęli 

proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z IX  Sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad pkt 4. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał Informację o działalności między 

sesjami. 

(informacja w załączeniu) 
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Ad pkt 5. 

Pan Z-ca  Burmistrza odczytał Informację o działalności międzysesyjnej Pani  

Burmistrz. 

( informacja w załączeniu) 

Ad pkt 6. 

Zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 

Ad pkt 7 „a” 

W imieniu Pani Burmistrz Z-ca Burmistrza odczytał  uchwałę Składu Orzekającego RIO w 

Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2010r. 

( załączeniu do protokołu)  

Opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniach odczytał Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

( w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr X/83/2011 w powyższej 

sprawie. 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa. 

Ad pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę Składu Orzekającego RIO w 

Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej za 2010r. 

Ad pkt 7 „e” 

Radni nie zabierali głosu w sprawie materiałów. 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały, a radni w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę Nr X/84/2011  w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Stąporków z wykonania budżetu za 2010r. 

Pan Przewodniczący złożył gratulację Pani Burmistrz. 
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Pani Burmistrz podziękowała radnym za udzielenie jej absolutorium. 

Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/29/2011 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-2016 zmienionej uchwałą Nr 

VI/50/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011r., Nr VIII/57/2011 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 kwietnia 2011r., Nr IX/73/2011 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 8 czerwca 2011r. 

 Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

Uchwałę Nr X/85/2011 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

Uchwałę Nr X/86/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/87/2011 w powyższej 

sprawie. 

 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2011r. 

Nad projektem uchwały w  sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. w 

dyskusji głos zabierali: 

Radny Edward Mazur – głos jego dotyczył dofinansowania inwestycji centrum 

kulturalnego.. 

Radny uważa, że skoro przetarg wygrała firma powinna inwestycję zrealizować w tej cenie 

z jaką startowała w przetargu, dzięki której przetarg  wygrała. Dodanie w tej chwili 350 
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tys. firmie na wynagrodzenie za dodatkowe jakieś roboty, krawężniki 100 cm x 30cm 

okazało się, że trzeba je głębiej wkopywać( nie podejrzewa, żeby projektant o tym nie 

wiedział) jest bezpodstawne. 

Druga sprawa, to budowa amfiteatru. Jest ona niedbale wykonywana – od półtora miesiąca 

jest tam nic nie budowane i nikt na tej budowie się nie pojawia. Folia z dachu jest zerwana 

i jest tam po prostu bałagan. Uważa, że wydanie tych 350 tys. jest błędem. 

Trudno jest radnym podjąć decyzję czy wydawać te pieniądze, a jest to błędem, czy nie 

dawać a wówczas straci się dotację i oznacza to, że radni zablokowali tą budowę.  

Za ten stan odpowiada ktoś z urzędników i powinno być to najpierw wyjaśnione a 

następnie winna być podjęta ta uchwała. 

Pani Burmistrz – powiedziała, że temat ten był poruszony na Komisji. Może to wyjaśnić, 

ale pod projektem jest dwustronicowe uzasadnienie. W trakcie pracy okazało się, że należy 

głębiej kopać, że napotkano kable wysokiego napięcia a są to dodatkowe koszty. To nie 

pensja dla wykonawcy, chociaż pewnie też bo to się wiąże z dodatkowymi robotami. 

Nie ukrywa, że 350 tys. to ogromna kwota ale tak zostało wyliczone. Uważa, że tą pracę 

należy wykonać do końca. Jeśli będą jakieś nieprawidłowości pewnie ktoś poniesie za to 

odpowiedzialność ( inspektor, kierownik). Zakończenie prac jest na koniec sierpnia, firma 

twierdzi, że się wyrobi z tymi pracami. 

W związku z powyższym prosi radnych o zagłosowanie na „tak” i zakończenie tych prac 

nie zapominając, że to środki unijne. 

Dalszych głosów w dyskusji nie było. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się” podjęli 

Uchwałę Nr X/88/2011 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2011r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/89/2011 w powyższej 

sprawie. 
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Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2010r. SP ZOZ w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/90/2011 w powyższej 

sprawie. 

 

Ad pkt 8 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2010r. M-G OK. w Stąporkowie 

 Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/91/2011 w powyższej 

sprawie. 

 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę. 

Radni w górowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/92/2011 w powyższej 

sprawie. 

 

Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 

 Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/93/2011 w powyższej 

sprawie. 

Pani Skarbnik Barbara Widulińska podziękowała wszystkim radnym oraz wszystkim 

obecnym na Sali za współpracę. 

 

Ad pkt 8 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy. 

Radni w górowaniu jawnym jednogłośnie  podjęli Uchwałę Nr X/94/2011 w powyższej 

sprawie. 

Pani Grażyna Niechciał podziękowała za podjęcie uchwały w sprawie powołania jej na 

stanowisko Skarbnika Gminy. 
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Ad pkt 9. 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono więc nie było również odpowiedzi. 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Radny Edward Mazur – w imieniu organizatorów, na prośbę Pana Pawła Książka zaprosił 

zebranych na piknik rodzinny „rodzina rodzinie” który odbędzie się na placu przy kościele 

w dniu 17 lipca 2011r. Dochód z imprezy zostanie przeznaczony na zorganizowanie 

wypoczynku dzieci zdolnych, a ubogich. Zaprasza wszystkich do włączenia się w 

organizację. 

Poprosił Panią Dyrektor M-G OK o pomoc w nagłośnieniu i poprowadzeniu tej imprezy. 

Sołtys z Lelitkowa  Pan Dobrowolski – poprosił Panią Burmistrz o interwencję do powiatu 

w sprawie drogi powiatowej w Lelitkowie. Miała ona być poprawiana, jeszcze nie jest, a w 

dalszym ciągu jest niszczona przez Pragi  z Nadleśnictwa. Prosi o to, aby tam ustawiony 

był znak zakazu kursu tych pojazdów, ponieważ Nadleśnictwo ma swoją drogę, a 

korzystają z tej niszcząc ją. 

 Następnie poprosił o zakup kontenera na potrzeby świetlicy z pieniędzy sołeckich. 

Sołtys z Piasku Pan Stępień – spytał gdzie należy się zgłaszać w sprawie dróg 

powiatowych, do którego z pracowników. 

Pani Burmistrz – w odpowiedzi poinformowała, że część sołtysów już zgłosiła potrzeby do 

urzędu i pismo do ZDP zostało wysłane. Dalsze potrzeby gdy wpłyną, zostaną wysłane. 

Można je składać w sekretariacie urzędu bądź do Pani Eli Nowak na drugie piętro. 

Jeśli chodzi o Lelitków jutro zostanie wysłane stosowne pismo. 

W sprawie kontenerów zostało wysłane zapytanie ofertowe i czekamy na ich zgłaszanie. 

Sołtys z Grzybowa Pan Plewa – zadał pytanie dotyczące opracowania dokumentacji na 

wodociąg w Grzybowie. Na koniec 2010r. realizacja 0%. Dlatego chciałby się zapytać czy 

do końca roku będzie coś poczynione. 

Pan Z-ca Burmistrza – w odpowiedzi stwierdził, że z dokumentacją jest problem ponieważ 

wykonawca bardzo opóźniał pracę i urząd będzie zmuszony odstąpić od umowy z nim. 

Miał stworzyć 5 dokumentacji,  na ukończeniu są 2. Problem jest z Bieniem i Grzybowem. 

Po odstąpieniu od umowy należy przeprowadzić nowy przetarg na dokumentację i dlatego 

sprawa się przeciąga. 
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Sołtys Plewa spytał następnie o budowę drogi w Starym Grzybowie której realizacja jest 

na 2012r. czy w związku z opóźnieniem wodociągu również może nastąpić opóźnienie w 

budowie drogi. 

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że jest to prawda ponieważ najpierw budujemy 

wodociąg, później drogę.  

Na zakończenie Pan Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Pani Agnieszki 

Kijewskiej w sprawie sytuacji mieszkaniowej. 

Pismo skierował do Komisji Rewizyjnej. 

Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie posiedzenia. 

 

Protokołowała                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                           Zbigniew Wiśniewski 

 

 


